
Z Á P I S 
ze zasedání zastupitelstva m ěsta konaného dne 18.04.2016 

od 18:00 hodin v zasedací místnosti 
Městského ú řadu Mirošov  

 
Přítomni:   p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav , Mgr. Judl Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav,   p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin,  JUDr. Vrbecká Dagmar, p . Hodina 
Lumír,  p. Strnad Miroslav, p. Vaindl Vladimír 

Omluven: Ing. Uzlová Pavlína, p. Forst Radek, Mgr. Hodinová Ilona 
Občané: 5 
 
1. Zahájení  
Jednání zastupitelstva (dále jen „ZM“) zahájil a řídil starosta města pan Vlastimil 
Sýkora (dále jen „předsedající). V úvodu přivítal přítomné. Předsedající na základě 
prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1) konstatoval, že je 
přítomno 12 členů zastupitelstva a tím je ZM usnášení schopné. 
 
2. Volba orgán ů jednání zastupitelstva  
Předsedající navrhl určit ověřovatelem zápisu Ing. Stehna Miroslava a p. Doláka 
Martina. 
Nebyly vzneseny protinávrhy ani připomínky. 
 
Návrh usnesení: 
ZM určuje ov ěřovatele zápisu Ing. Stehna Miroslava a p. Doláka Ma rtina. 
 
Výsledek hlasování: 
Pro:    p. Sýkora Vlastimil, Mgr. Judl Rostislav, pí Bezd ěková Miloslava,     

p. Matějka Vladislav, p. Pejsar František, Mgr. Tu ček Miloš,               
JUDr. Vrbecká Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Strnad Mi roslav,             
p. Vaindl Vladimír  

Proti: 0    
Zdrželi se:   Ing. Stehno Miroslav, p. Dolák Martin  
 
Usnesení č. 102/2016 bylo p řijato.  
 
3.   Schválení programu jednání zastupitelstva 
 

1. Zahájení 
2. Volba orgánu jednání zastupitelstva 
3. Schválení programu jednání zastupitelstva 
4. Kontrola usnesení zastupitelstva m ěsta ze dne 29.02.2016 
5. Rada předkládá zastupitelstvu 

5.1. Usnesení rady č. 24/16 ze dne 21.03.2016 
5.1.1. vyjádření k pozemku p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov 
5.1.2. dotace na celoroční činnost 
5.1.3. zápis z jednání kontrolního výboru 

6. Zápis z jednání finan čního výbor v č. II. rozpo čtového opat ření města 
Mirošov na rok 2016 

7. Různé 
- žádost o směnu pozemků 
- protokol k projednání zprávy o daňové kontrole a zpráva o daňové kontrole 

8. Diskuse 



9. Závěr 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupil:  
Mgr. Tuček Miloš – navrhl přesunout z bodu: Různé - protokol k projednání zprávy o 
daňové kontrole a zpráva o daňové kontrole na samostatný bod č. 5 a následné body 
přečíslovat (původní č. 5 na č. 6; původní č. 5.1. na č. 6.1.; původní č. 5.1.1. na          
č. 6.1.1. atd.), z důvodu schvalování II. rozpočtového opatření města Mirošov na      
rok 2016, kde je zahrnuta i pokuta, která se tohoto bodu týká  
předsedající – toto je dobrá připomínka a proto navrhuji hlasovat o upraveném 
programu dle návrhu Mgr. Tučka 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje p ředložený program jednání ZM s p řeřazením a následným 
přečíslováním p ůvodních bod ů. 
 
Výsledek hlasování: 
Pro:    p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr. Jud l Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav,    p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin,  JUDr. Vrbecká Dagmar, p . Hodina 
Lumír,  p. Strnad Miroslav, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0    
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 103/2016 bylo p řijato. 
 
Nově schválený program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba orgánu jednání zastupitelstva 
3. Schválení programu jednání zastupitelstva 
4. Kontrola usnesení zastupitelstva m ěsta ze dne 29.02.2016 
5. Protokol k projednání zprávy o da ňové kontrole a zpráva o da ňové 

kontrole 
6. Rada předkládá zastupitelstvu 

6.1. Usnesení rady č. 24/16 ze dne 21.03.2016 
6.1.1. vyjádření k pozemku p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov 
6.1.2. dotace na celoroční činnost 
6.1.3. zápis z jednání kontrolního výboru 

7. Zápis z jednání finan čního výbor v č. II. rozpo čtového opat ření města 
Mirošov na rok 2016 

8. Různé 
- žádost o směnu pozemků 

9. Diskuse 
10. Závěr 

 
4. Kontrola usnesení zastupitelstva m ěsta ze dne 29.02.2016 
 
Informace k tomuto bodu podal předsedající.  
Schvaluje: 

- smlouva o zřízení služebnosti byla podepsána 
- veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace Plzeňskému kraji byla podepsána 
- smlouva o odkoupení pozemku p.p.č. 1115/30 ještě podepsaná není 

Ukládá: 
- kontrolnímu výboru provést kontrolu dotací na rok 2015 – bude projednáno 

v bodu 6.1.3. 



- projednat umístění dopravního zrcadla u výjezdu z ulice U Nádraží na ulici 
Dobřívská – dopisem byla požádána Policie ČR o stanovisko. Ta ve svém 
vyjádření umístění zrcadla zamítá, doporučuje provést pořez stromů 

 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupil:  
p. Hodina – jak se bude dál postupovat ve věci zamítnutého dopravního zrcadla 
předsedající – město bude postupovat dle doporučení Policie ČR; předám toto           
p. Kozákovi, aby zajistil pořez stromů 
 
ZM bere na v ědomí kontrolu usnesení ZM ze dne 29.02.2016. 
 
5. Protokol k projednání zprávy o da ňové kontrole a zpráva o da ňové kontrole  
 
Podrobné informace k tomuto bodu podal předsedající. Město bude žádat o zrušení 
odvodu i prominutí penále vyměřené za porušení rozpočtové kázně při poskytnutí 
datace na rekonstrukci ZŠ Mirošov a dotace na bezbariérovou trasu – výtah a WC 
v ZŠ. 
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupil: 
Ing. Stehno – je maximální možné penále jen do výše odvodů? 
předsedající – ano 
Mgr. Tuček – z jakého důvodu hradit pokutu FÚ, když se bude žádat o úpravu  
předsedající – 1) zastavíme nárůst penále 2) nebudou se nám počítat žádné úroky 
z dlužné částky 3) při žádání dalších dotací, které plánujeme v tomto roce, musíme 
doložit bezdlužnost 
Ing. Stehno – možná by stálo za uvážení, jestli příště dostaneme nějakou dotaci, aby 
se určil člověk, který to bude mít ve vlastní odpovědnosti. Nebo jestli firma, která získá 
dotaci se nedokáže postarat o řízení stavby a splnění všech podmínek. 
předsedající - ano, to je na uváženou, ale my jsme všechny podmínky požadované 
v pokynech ministerstva splnili. O povinnosti dvojího vypořádání se státním rozpočtem 
jsme nevěděli. 
 
ZM bere na v ědomí protokol k projednání zprávy o da ňové kontrole a zprávu o 
daňové kontrole. 

 
6. Rada předkládá zastupitelstvu 
     6.1.      Usnesení rady č. 24/16 ze dne 21.03.2016 
           6.1.1.   vyjádření k pozemku p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov (příloha č.2) 
 
Informace k tomuto bodu podal předsedající. 
 
Žádost o vyjádření, jaké je stávající a budoucí využití lokality, v níž se nachází 
pozemek p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov, na jehož 1/6 je příslušný hospodařit Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových, byla městu Mirošov doručena 16.03.2016. 
Pokud je předmětný pozemek součástí místní komunikace, město Mirošov může 
požádat o bezúplatný převod části tohoto pozemku do vlastnictví města Mirošov. 
 
V diskuzi k tomuto bodu nikdo nevystoupil. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje podání žádosti o bezúplatný p řevod podílu 1/6 pozemku          
p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov z majetku státu (ÚZSVM). 
 
Výsledek hlasování: 



Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,           
pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, JUDr . Vrbecká 
Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 104/2016 bylo p řijato. 
 
 6.1.2. dotace na celoroční činnost (příloha č.3) 
 
Informace k tomuto bodu podal předsedající. 
 
O dotaci na celoroční činnost ve výši nad 50.000 Kč, o kterých rozhoduje v souladu s 
§ 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 
zastupitelstvo obce, požádal: TJ Sokol Mirošov, FC Mirošov a TJ Slovan Janov. 
Zastupitelstvo schvaluje nejen poskytnutí dotace, ale i veřejnoprávní smlouvu o 
poskytnutí dotace.  
 
V diskuzi k tomuto bodu vystoupil: 
Mgr. Tuček – kolik v letošním roce bude celkem schváleno na dotace  
předsedající – v tento okamžik na to neumím odpovědět, z rozpočtové úpravy se to 
nedá zjistit 
Mgr. Tuček – je v současné době na radě nějaká další žádost o dotaci pro tyto 
sportovní kluby, která by tím navyšovala celkovou částku poskytnuté dotace  
předsedající – ne a ani nebude, další případné žádosti o dotace na činnost bude 
muset řešit zastupitelstvo 
Mgr. Tuček – proč jsme neobdrželi přílohy, vč. vyúčtování dotací za loňský rok 
předsedající – nechám kolovat přiložené vyúčtování TJ Sokol a FC Mirošov 
Mgr. Tuček – trvám na předložení Smluv o poskytnutí dotací, které máme schválit 
předsedající – smlouvy v tento okamžik nemám, museli bychom přerušit zasedání 
 
Návrh o přerušení ZM 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, JUDr . Vrbecká 
Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  0 
 
přerušení 18:52 
zahájení  19:02 
 
Zastupitelům byly předloženy návrhy veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace. 
 
Mgr.Tuček – zajímalo by mě, o co se zvětší celoroční činnost Sokola, když loni bylo 
poskytnuto 38.000 Kč a v žádosti je 100.000 Kč Jaký je důvod navýšení částky na 
činnost víc jak dvojnásobek. 
Mgr. Judl – je to tím, že nyní můžeme začít investovat více do dětí a do nových 
pomůcek ke cvičení a ne jen do budovy, jako tomu bylo loni 
 
Návrh usnesení: 



ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 86.000,00 K č na celoro ční činnost pro TJ 
Sokol Mirošov a podpis ve řejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, JUDr . Vrbecká 
Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 105/2016 bylo p řijato. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 150.000,00 K č na celoro ční činnost pro 
FC Mirošov a podpis ve řejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, JUDr . Vrbecká 
Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 106/2016 bylo p řijato. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 70.000,00 K č na celoro ční činnost pro TJ 
Slovan Janov a podpis ve řejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,           

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,  
Mgr. Tuček Miloš, p. Dolák Martin, p. Strnad Miroslav, JUDr . Vrbecká 
Dagmar, p. Hodina Lumír, p. Vaindl Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  0 
 
Usnesení č. 107/2016 bylo p řijato. 
 
 6.1.3. zápis z jednání kontrolního výboru   
 
Informace k tomuto bodu podal předseda kontrolního výboru Ing. Stehno a 
předsedající. 
 
V diskuzi k tomuto bodu nikdo nevystoupil. 
 
ZM bere na v ědomí zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 15.0 3.2016. 
 
7. Zápis z jednání finan čního výbor v č. II. rozpo čtového opat ření města Mirošov 
na rok 2016 (příloha č. 4) 
 
Informace k tomuto bodu podala předsedkyně finančního výboru pí Bezděková a 
předsedající. 



V diskuzi k tomuto bodu vystoupil: 
p. Strnad – proč je odměna za dovoz vody, kterou zajišťovala JSDH tak nízká? 
předsedající – náklady předložil velitel hasičů p. Liška, jedná se o naftu a refundaci 
mzdy 
Mgr. Tuček – proč je tak vysoká částka na opravu a udržování Sokolovny  
předsedající – jedná se o položku rozpočtu, kde jsou i ostatní budovy města, nejen 
Sokolovna 
p. Strnad – náklady na elektriku a topení v loňském roce a jak je to v letošním roce 
předsedající – loňský rok by nám museli předložit ze Sokolu a letošní rok budou vyšší, 
protože se dělaly stavební úpravy a více se topilo 
Ing. Stehno – částka 700 tisíc Kč za chodník ve Skořické, který bude dlouhý kolem 
100m je přemrštěná 
předsedající – v částce je zahrnuta přeložka kabelu cca za 150 tisíc Kč 
Ing. Stehno – pořád vychází na délku 100m 550tis. Bylo by vhodné zjistit přesnější 
přehled rozpočtu na chodník ve Skořické ulici u mostu, co vše je tam zahrnuto. 
předsedající – děkuji za připomínku, rozpočet prověřím 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje II. rozpo čtové opat ření města Mirošov na rok 2016 s celkovým 
navýšením p říjmové i výdajové části o částku 372 tis. K č. 
Výsledek hlasování: 
Pro: p. Sýkora Vlastimil, Ing. Stehno Miroslav, Mgr . Judl Rostislav,            

pí Bezděková Miloslava, p. Mat ějka Vladislav, p. Pejsar František,    
p. Dolák Martin, JUDr. Vrbecká Dagmar, p. Hodina Lu mír, p. Vaindl 
Vladimír 

Proti: 0 
Zdrželi se:  p. Strnad Miroslav, Mgr. Tu ček Miloš 
 
Usnesení č. 108/2016 bylo p řijato. 
 
ZM bere na v ědomí zápis z jednání finan čního výboru ze dne 11.04.2016. 
 
8. Různé 
 - žádost o směnu pozemků 
 
Bližší informace k tomuto bodu podal předsedající. 
 
O směnu pozemků požádala paní XY, Mirošov. Jedná se o směnu části pozemku 
chodníku p.p.č. 1784/14 ve vlastnictví žadatelky za nezpevněnou část pozemku    
p.p.č. 1784/13 ve vlastnictví města Mirošov.  
 
předsedající – bude zpracováno geometrické zaměření, zveřejnění záměru směny 
 
V diskuzi k tomuto bodu nikdo další nevystoupil. 
 
ZM bere na v ědomí další postup rady v tomto bod ě. 
 
9. Diskuze 
p. Strnad – zajímalo by mě, kolik jsme dostali za kompenzaci za škody způsobené při 
stavbě trati?  
předsedající – zjistíme co a jak je poničené a podle toho budeme postupovat ve věci 
napravení škody. Jinak je ve smlouvě zajištěna úhrada nákladů za opravy firmou, 
která si pozemky pronajala, vč. uvedení pozemku do původního stavu 
p. Dolák – bude potřeba nějaká pomoc od hasičů při oslavě 650. let vzniku města 
Mirošov? 



občanka Ing. Hanzelínová – společenská komise dala radě města návrh, kde jeden 
z bodů obsahoval pořízení setů stolů a lavic, dalším bodem bylo projednání pověření 
JSDH Mirošov o zajištění zdravotního a pořádkového dozoru při oslavách. Nemám 
žádné informace, zda se to do rady dostalo a bylo projednáno. 
předsedající – na radu se to dostalo, kdyby tomu tak nebylo, nebyly by ani ty sety 
v rozpočtu, jinak rada se nezodpovídá komisi, ale právě naopak – komise se 
zodpovídá radě. Co se týká oficiálního pověření pro JSDH, vše je zatím v jednání. 
p. Hodina – zajistit nějaké opravy na hřbitově, přidat lavičky, ať město Hrádek zaplatí 
vyšší příspěvek 
předsedající – můžeme o tom uvažovat 
p. Hodina – proč se nepořídilo nějaké nové auto pro přepravu jídla za pojistku 
havarovaného vozu 
předsedající – protože jsme tuto záležitost řešili operativně v dané nouzové situaci a 
jelikož hygiena nemá žádné výhrady, není nutné pořizovat nové vozidlo  
p. Strnad – kdyby se spočítaly náklady na opravy auta, mohlo by se dojít k názoru 
pořídit nové  
předsedající – jestliže chceš, můžeš přednést návrh požadavku pro finanční výbor, 
aby se touto záležitostí zaobíral  
p. Hodina – existoval projekt na kácení stromů u Skořického potoka, jak to teď vykáceli 
je hrozné 
předsedající – ta část patří Lesům České republiky a nemohli jsme nijak zasáhnout 
p. Matějka – upozorňuji na nešťastné řešení uzavírky při pouti. Auta se točila v úzkém 
prostoru, je třeba příště udělat uzavírku u křižovatky. 
Ing. Stehno – Jaká je situace ohledně autobusových zastávek? Zjistil pan Kozák 
náklady na opravu?  
předsedající – p. Kozák zjišťoval ceny: pořízení nové zastávky vychází na                
30.000-50.000 Kč, oprava výplně polykarbonátem by vyšla na 9.000 Kč na jednu 
autobusovou zastávku tohoto typu 
Ing. Stehno – takže se můžou začít projednávat/schvalovat některé opravy na dalším 
zastupitelstvu? 
předsedající – když předneseš návrh, tak ano 
občanka pí Beránková Ilona – ráda bych se vyjádřila k výroku pana Strnada, který 
zazněl na minulém zastupitelstvu, kdy se pan Strnad dotazoval, proč jsou na úřadě 
dvě účetní a pan starosta mu odpověděl, že se nejedná o dvě účetní, ale o zástup 
mzdové účetní, která je v současné době na rodičovské dovolené. Já jsem tuto funkci 
přijala asi v roce 2013 jako práci nad rámec mojí pracovní náplně a na dobu než 
odejdu do důchodu. Při odchodu do důchodu jsem byla požádána, abych jí vykonávala 
i nadále na dohodu o provedení práce. Souhlasila jsem za platových podmínek, které 
jsou stejné, jako mají členové přestupkové komise s daleko menší odpovědností, než 
mám já. O tuto práci jsem nežádala a mohu ji klidně předat p. Strnadovi nebo 
nějakému dalšímu zástupu na dobu určitou, než se vrátí mzdová účetní paní 
Koníčková. 
předsedající – paní Koníčková bude na rodičovské dovolené ještě další roky a 
doufám, že po celou tu dobu ji bude paní Beránková Ilona zdárně zastupovat. Jestliže 
má někdo nějaký jiný návrh, ať jej přednese. 
JUDr. Vrbecká – doporučení ZM z minulého jednání - ořez větví nad silnicí, nebylo 
zatím provedeno a kamiony tam mají problémy. 
předsedající – zajistím nápravu 
 
10. Závěr 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v 20:45 hod. 
 
V Mirošově dne 18.04.2016 
Zapsala: Markéta Beránková 



USNESENÍ 
ze zasedání zastupitelstva m ěsta ze dne 18.04.2016 

 
Přijatá usnesení zastupitelstva m ěsta Mirošov 
 
Určuje: 
1)  ověřovatele zápisu Ing. Stehno Miroslava a p. Doláka Martina – usnesení  

 č. 102/2016 
 
Schvaluje: 
1) předložený program jednání ZM s přeřazením a následným přečíslováním 

původních bodů – usnesení č. 103/2016 
2) podání žádosti o bezúplatný převod podílu 1/6 pozemku p.p.č. 165/5 v k.ú. Mirošov 

z majetku státu (ÚZSVM) – usnesení č. 104/2016 
3) poskytnutí dotace ve výši 86.000,00 Kč na celoroční činnost pro TJ Sokol Mirošov 

a podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace – usnesení č. 105/2016 
4) poskytnutí dotace ve výši 150.000,00 Kč na celoroční činnost pro FC Mirošov a 

podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace – usnesení č. 106/2016 
5) poskytnutí dotace ve výši 70.000,00 Kč na celoroční činnost pro TJ Slovan Janov a 

podpis veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace – usnesení č. 107/2016 
6) II. rozpočtové opatření města Mirošov na rok 2016 s celkovým navýšením příjmové 

i výdajové části o částku 372 tis. Kč – usnesení č. 108/2016 
 
 
 
 
 
 
S ohledem na ochranu osobních údaj ů byl v souladu se zákonem    
č. 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů a o změně některých 
zákonů, ve znění pozd ějších p ředpis ů, text zve řejněného usnesení 
upraven. 
 
 


